
BA – rådet: 

Referat fra BA-rådsmøtet 14.12.23 

  
Tilstede:  Martin, Håkon, Trond, Petter, Fredrik, Connie, 

Haakon, Markus, Jon 

Ikke til-stede: Cora 

Møte-leder:  Martin 

Tilretteleggere: Connie 

Referat:  Connie 

         Sted:    Kommunegården  
Tidspunkt: Kl. 11.30 – 13.00   
  
  
Neste møte:  01.02.2024 i Kommunegården møterom: U1C1  
  
  
FASTE PUNKTER:  
Gjennomlesing av referat fra forrige møte. Referatet ble godkjent.  

 
  

REFERAT FRA ANDRE MØTER / ARRANGEMENTER  
 

SAR og RGB har laget møteplan for 2024. Det er på    
nettsiden til RGB.  

 
 

 AVIS – UTKLIPP OG ANDRE NYHETER  
 
 
 

 BESKJEDER OG INFORMASJON  
 
Ledergruppen har noe midlertidig endringer. Tina er 
tjenesteleder for Lene som er syk. Amy er avdelingsleder for 
Emma, Rud og Wøyen. Connie er faglig rådgiver.  
 

  



 
RUNDE RUNDT BORDET:  

 
Wøyen: Vi har begynt brus og godteri samtaler. Sunn valg er 
bedre og det er en sak vi ta til Wøyen rådet.  
  
Rud: Vi ønsker hjelp med mer representanter til Rud-rådet. Vi 
kan presentere oppsummering presentasjon på et fredags 
møte til å vise arbeidstakerne hva BA-rådet har gjort.  
  
Kommunegården:  
PEKA- Julebord med Emma med julemat og juledisco. 
Julegrøt lunsj er dagen før juleferie. Vi har julekalender på 
pausetid.  
 
FM – Mye arbeidstakerne er ferdig med prøveperiode.  
 

  
Emma:  
Ikke mye har skjedde siden siste BA-rådet møte. 
Representanter ønsker å snakke om usunn og sunn mat og 
drikker og porsjoner.    
  

 

E-POST  BA – RÅDET   
  
  

 
 OPPFØLGING AV SAKER:  
   

Sak 1 Lønn  
 

Vi har laget et generelt brev med informasjon om grunnen til at 
noen har fatt brev fra NAV. Inkludert i brevet er kontaktinformasjon 
til NAV og alle som ønsker å høre om sin sak kan kontakte dem.  

  
Brevet er klar til å dele. Det vil bli sent ut i uke 50 til arbeidslederne 
til å skrive ut for arbeidstakerne. Saken er løst.  

 
 

 
 



SAK 2 Pårørende samarbeid   
 

Ledergruppen fortsetter til å planlegge åpen dag til våren. Vi kan 
invitere foresatte, primærkontakter, venner, elever og lærerne.  
 
Vi synes en fredag etter lunsj er beste tidspunkt.   

 
Sak 3 Forskerkonferanse oppsummering 

Forskerkonferanse var 28. – 29. november i Oslo. Alle saken var 
om utviklingshemming. Martin var i arbeidsutvalget som jobber 
med saker til konferansen og Håkon deltok med RGB. Martin 
jobber videre med selvbestemmelse for folk med 
utviklingshemming.  

 
 

Sak 4 Dialogkonferanse informasjon 
Dialogkonferanse er onsdag 7. februar, 2024 at Thon Hotel 
Sandvika. Noen arbeidstakere kan delta på konferanse siden 
verkstedene er stengt den dagen.   
Snakke sammen – Dialogkonferansen 2024 | Bærum kommune (baerum.kommune.no)  
 
Haakon, Trond, Markus, Jon, Fredrik og Martin har lyst til delta for 
BA-rådet.  Connie vil kom tilbake med informasjon om hvor mye 
plass vi har og saker på konferanse.  

 
 

NY INFORMASJON 
Møteplan for 2024 er klar. Alle fikk en kopi og det vil også sendes 
ut på epost til arbeidslederne og BA-rådet gruppe.  

 
  

EVENTUELT 
 
1. Oppsummering av 2023 presentasjon 
2. Johan Anton Lippestad 180 vi ferie han på 3. oktober 2024 BA-

rådet møte.  
3. HMS-dagen fotballkamp – det var veldig varm dette året. Er det 

andre mulighet for fotballkamp hvis  
  
 

 
 
 

https://www.baerum.kommune.no/snakke-sammen--dialog-konferansen-2024/


BA-Rådet  

Rådet ble startet i 2005 og består av arbeidstakere fra alle arbeidssteder 
i Bærum arbeidssenter: Wøyen, Rud, Peka (Personalkantinen) og 
Emma.   
 
 
Medlemmer:   
 

Navn  Verv/sted  Mobil  Mail  
Martin S.E. Leder,  

Emma  
Anonymisert Anonymisert 

Haakon A.K. Nestleder, 
Emma  

Anonymisert Anonymisert 

Petter  Peka   Anonymisert Anonymisert 
Håkon (Vara) Peka Anonymisert Anonymisert 
Cora  Wøyen   Anonymisert Anonymisert 
Markus  Wøyen   Anonymisert Anonymisert 
Jon (Vara)  Wøyen   Anonymisert Anonymisert 
Fredrik  Rud   Anonymisert Anonymisert 
Trond (Vara)  Rud    Anonymisert Anonymisert 
  
  
BA-Rådsmøte:   
Møtene er på Rud eller kommunegården fra klokken 12.30 til 14.30. 
Møteleder og møtedeltakerne møter godt forberedt til møtene.  
Arbeidssentrene lokalt ordner evt. transport til/fra møtet  
Om man ikke kan stille på møter er det viktig å gi beskjed.   
Gi også beskjed til Martin som er leder av BA-rådet.   

  
Viktig at de som skal være med på møtene blir hentet av   
Oslo Taxibuss AS i Sandvika eller kommer seg derfra på egenhånd etter 
møtet.  

  
Permen for BA-Rådet skal ligge på pauserommet til Peka. Det siste 
referatet skal settes inn i permen av den som skal lede møtet.  
  
TA KONTAKT MED BA-RÅDET:  
baraadet@baerum.kommune.no  

  
Nettside: https://vikanda.no/baraadet/  
 

 

mailto:baraadet@baerum.kommune.no
https://vikanda.no/baraadet/

